
 

Zápisnica č. 6/2023 

              zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva   

                                       konaného dňa 22.06.2023 

________________________________________________________________ 
Prítomní :   

 

Starosta obce: Atila Géňa 

 

Poslanci OZ:   Igor Gabčo, Bc. Erik Engeľ, Lukáš Holub, Eduard Mačo, Marek Mačo, Jaroslav Sendža 

 

Náhradník:      Martin Dužda 

 

Hlavný kontrolór obce: Mgr. Alfonz Kaliáš 

 

Právny zástupca obce: JUDr. Matúš Lemeš 

 

      Zasadnutie OZ sa konalo dňa 22.06.2023  o 15.30 hod. v Komunitnom centre v Žehni 

podľa zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.   

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Oznámenie o vzdaní sa mandátu poslanca OZ, nástup náhradníka 

3. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zapisnice 

5. Schválenie programu rokovania OZ 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Zníženie platu starostu obce ( navrhol poslanec Marek Mačo) 

8. Zníženie sumy svojvoľného nakladania s majetkom obce  na 1.500,- eur  

( navrhol poslanec Marek Mačo) 

      9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

    10. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu 

    11. Záverečný účet Obce Žehňa a rozpočtové hospodárenie za rok 2022 

    12. Vybudovanie chodníka od zastávky pri RO ku Komunitnému centru  

( navrhol poslanec Lukaš Holub) 

    13. Ďalšia etapa chodníka na Dúbrave  ku cintorínu ( navrhol poslanec Senža) 

    14. Vybavenie kuchyne MŠ Žehňa ( navrhol poslanec Erik Engeľ) 

    15. Odôvodnenie asfaltovej cesty Rómska osada (navrhli  poslanci Marek Mačo a Lukáš 

          Holub) 

    16. Deň obce 

    17.  Zmluva o zriadení vecného bremena – právo prechodu a prejazdu po obecnej parcele  

           pre Ing. Juraj Čonka, Dúbrava 

    18. Rezervný fond - projekty 

    19. Rôzne 

 

 

 



K bodu č. 1 – Otvorenie 

Zasadnutie OZ otvoril starosta obce, privítal poslancov obecného zastupiteľstva, prítomných 

občanov a skonštatoval, že OZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

 

K bodu č. 2 – Oznámenie o vzdaní sa mandátu poslanca OZ, nástup náhradníka 

Starosta obce informoval prítomných o doručení písomného vzdania sa mandátu poslanca 

Jána Šimka sa zároveň oznámil, že náhradníkom sa stáva Martin Dužda. 

 

K bodu č. 3 – Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 

Starosta vyzval Martina Duždu, aby zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obce 

a odovzdal mu osvedčenie. 

 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni konštatuje, že 

Martin Dužda zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obce, ako náhradník za poslanca Jána 

Šimka, ktorý sa písomne vzdal poslaneckého mandátu. 

 

Hlasovanie :    za  .... 6  

            proti  ... 0                  zdržal sa  ... 0 

 

(hlasovanie prebehlo bez poslanca Jaroslava Sendžu, ktorý na zastupiteľstvo prišiel po 

hlasovaní v bode 4.) 

 

K bodu č. 4 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola určená  Mgr. Júlia Ferková. 

Za overovateľov boli určení  Bc. Erik Engeľ, Martin Dužda 

 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni berie na vedomie 

1. určenie zapisovateľa: Mgr. Júlia Ferková 

2. určenie overovateľov zápisnice: Bc. Erik Engeľ, Martin Dužda 

 

Hlasovanie :    za  .... 6  

            proti  ... 0                  zdržal sa  ... 0 

  

(hlasovanie prebehlo bez poslanca Jaroslava Sendžu, ktorý na zastupiteľstvo prišiel po 

hlasovaní v bode 4.) 

 

Po odhlasovaní za tento bod sa dostavil poslanec Jaroslav Sendža. 

 

K bodu č. 5 – Schválenie programu rokovania OZ 

Starosta obce prečítal program dnešného zasadnutia OZ:  

1. Otvorenie 

2. Oznámenie o vzdaní sa mandátu poslanca OZ, nástup náhradníka 

3. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Schválenie programu rokovania OZ 



6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Zníženie platu starostu obce (navrhol poslanec Marek Mačo) 

8. Zníženie sumy svojvoľného nakladania s majetkom obce na 1.500,- Eur (navrhol poslanec  

    Marek Mačo) 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu 

11. Záverečný účet Obce Žehňa a rozpočtové hospodárenie za rok 2022 

12. Vybudovanie chodníka od zastávky pri RO ku Komunitnému centru (navrhol poslanec  

      Lukáš Holub) 

13. Ďalšia etapa chodníka na Dúbrave ku cintorínu (navrhol poslanec Jaroslav Sendža) 

14. Vybavenie kuchyne MŠ Žehňa (navrhol poslanec Bc. Erik Engeľ) 

15. Odvodnenie asfaltovej cesty Rómska osada (navrhli poslanci Marek Mačo a Lukáš Holub) 

16. Deň obce 

17. Zmluva o zriadení vecného bremena – právo prechodu a prejazdu po obecnej parcele pre  

      Ing. Juraj Čonka, Dúbrava 

18. Rezervný fond – projekty 

19. Rôzne 

 

Keďže nikto z prítomných poslancov nemal námietky, pristúpili k hlasovaniu. 

 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 33/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

Hlasovanie :    za  .... 7  

            proti  ... 0                  zdržal sa  ... 0 

 

 

Po odhlasovaní za tento bod programu, požiadal starosta obce p. Singovszkého, aby sa 

vyjadril k prebiehajúcim projektom, do ktorých je obec zapojená. Pán Singovszký v krátkosti 

informoval prítomných o časovom období, kedy budú projekty pre ZŠ a MŠ pripravené, 

zároveň informoval, že parcely v rómskej osade by mali byť rozparcelované do konca júla 

2023.  

Poslanec Igor Gabčo sa informoval o projekte ZŠ.  

Starosta poďakoval projektantovi za vysvetlenie. 

Poslanec Jaroslav Sendža sa informoval, prečo nebolo zastupiteľstvo zvolané do sály 

obecného domu, nakoľko pri KC je problém s parkovaním. 

 

K bodu č. 6 – Kontrola plnenia uznesení  
Starosta obce prečítal uznesenia zo zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 30.03.2023 

a 15.05.2023: 

Uznesenie č. 18/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje Plán zasadnutí OZ na rok 2023 – splnené 

Uznesenie č. 19/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje Plán kultúrno-spoločenských akcií na rok 2023 

– splnené 

Uznesenie č. 20/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni  



A) v zmysle § 18 zákona 369/1990 Zz. o obecnom zriadení vyhlasuje deň konania voľby 

hlavného kontrolóra obce dňa 15.05.2023 

B) poveruje starostu obce, aby v termíne zverejnil a zabezpečil voľbu hlavného 

kontrolóra obce 

- splnené 

 

Uznesenie č. 21/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje mimoriadne odmeny pre poslancov, každému 

vo výške 500,00 Eur 

- splnené 

Uznesenie č. 22/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni  

A) schvaľuje zámer previesť vlastnícke právo k časti pozemku 508/1 v k.ú. Žehňa na p. 

Čmilanskú z dôvodov hodných osobitného zreteľa  

B) poveruje starostu obce, aby budúci nadobúdateľ predmetného pozemku zabezpečil 

geometrický plán, ktorý vymedzí tú časť pozemku, ktorú bude obec prevádzať 

- nesplnené, p. Čmilanská bola vyzvaná na doloženie geometrického plánu, avšak do 

dnešného dňa ho nedoložila 

Uznesenie č. 23/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje poskytnutie jednorázového finančného 

príspevku pre Rímskokatolícku Cirkev, filiálku Žehňa vo výške 150 Eur. 

- splnené 

Uznesenie č. 24/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky Obce Žehňa za rok 2022 

- splnené 

Uznesenie č. 25/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni berie na vedomie Správu z kontroly č. 1/2023 hlavnej 

kontrolórky obce Žehňa 

- splnené 

Uznesenie č. 28/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni zvolilo za hlavného kontrolóra obce Žehňa Mgr. Alfonza 

Kaliáša s počtom hlasov 4. 

- splnené 

Uznesenie č. 29/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje úväzok a plat hlavného kontrolóra obce Žehňa 

nasledovne: 

úväzok HK – 45 hod. mesačne, t.j. 30% 

plat kontrolóra – 603 Eur 

Spolu mesačne 603 Eur 

- výkon tohto uznesenia bol pozastavený 

Uznesenie č. 30/2023 – 



Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje vybudovanie bezdrôtového rozhlasu v časti 

Dúbrava  

- splnené, bol pôvodnou firmou nainštalovaný rozhlas Rozana, ktorý bude v krátkej  

   budúcnosti napojený aj na online aplikáciu pre občanov 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 34/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo 

zasadnutia OZ zo dňa 30.03.2023 a 15.05.2023. 

Hlasovanie :    za  .... 7  

            proti  ... 0                  zdržal sa  ... 0 

 

K bodu č. 7 – Zníženie platu starotu obce (navrhol poslanec Marek Mačo) 
Starosta vyzval poslanca Mareka Mača, aby zdôvodnil svoj návrh.  

Poslanec Marek Mačo sa vyjadril, že takto vysoký plat si starosta nezaslúži, odôvodnil to tým, 

že doteraz neboli rozparcelované pozemky pre rómov a že takýto vysoký plat nemajú nikde 

v okolitých obciach, peniaze by sa dali použiť aj inde pre obec. Pán poslanec sa vyjadril, že 

nemal vedomosť o kúpe auta, o úprave terénu za obecným úradom. Občania namietali, že 

doteraz sa pozemky nepodarilo vybaviť, až teraz sa to začalo riešiť. Prebehla diskusia medzi 

poslancami a prítomnými občanmi. Starosta ukončil diskusiu, vyjadril sa, že zo svojho platu 

prispieva na obedy dôchodcom, pomáha ostatným občanom, ktorí pomoc potrebujú. Vyzval 

poslancov, nech sa vyjadria aj oni. Poslanec Sendža sa informoval o podmienkach 

prideľovania pozemkov v rómskej osade. 

 

Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

Uznesenie č. 35/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje zníženie platu starostu  

Hlasovanie :    za  .... 3 (Marek Mačo, Bc. Erik Engeľ, Jaroslav Sendža) 

            proti  ... 3 (Lukáš Holub, Eduard Mačo, Martin Dužda) 

            zdržal sa  ... 1 (Igor Gabčo) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

K bodu č. 8 – Zníženie sumy svojvoľného nakladania s majetkom obce na 1.500,- eur 

(navrhol poslanec Marek Mačo) 
 

Starosta vysvetlil prítomným, že je nutné aby sa promptne obec zapájala do projektov a 

v prípade zníženia sumy bude musieť zasadať OZ pred každým projektom, čo bude veľmi 

zdržiavať.  

Následne poslanci pristúpili k hlasovaniu ohľadom schválenia zníženia sumy svojvoľného 

nakladania s majetkom obce na 1.500,- eur. 

 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 36/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje zníženie svojvoľného nakladania s majetkom 

obce na sumu 1.500,- eur. 

Hlasovanie :    za  .... 6 (Lukáš Holub, Marek Mačo, Jaroslav Sendža, Bc. Erik Engeľ, Igor  



   Gabčo) 

            proti  ... 1 (Eduard Mačo) 

            zdržal sa  ... 0  

 

 

 

 

K bodu č. 9 – Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Na požiadanie kontrolóra plán kontrolnej činnosti predniesol starosta obce. 

 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 37/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na 2. polrok 2023. 

Hlasovanie :    za  .... 7  

            proti  ... 0 

            zdržal sa  ... 0  

 

K bodu č. 10 – Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu 

Na požiadanie kontrolóra obce stanovisko prečítal právny zástupca obce. 

Pán kontrolór informoval prítomných o stretnutí s účtovníkom, spomenul, že odstupné 

starostu obce nebolo vyznačené v kolonke rozpočtu, len v mzdových podkladoch. 

 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 38/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k záverečnému účtu za rok 2022 

Hlasovanie :    za  .... 7  

            proti  ... 0 

            zdržal sa  ... 0  

 

K bodu č. 11 – Záverečný účet Obce Žehňa a rozpočtové hospodárenie za rok 2022 

Starosta obce informoval, že záverečný účet bol vypracovaný externou firmou, ktorá pre obec 

spracováva účtovníctvo. Bol zverejnený na stránke obce v zákonom stanovenej lehote dňa 

07.06.2023. 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 39/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie 

za rok 2022 bez výhrad. 

Hlasovanie :    za  .... 7  

            proti  ... 0 

            zdržal sa  ... 0  

 



K bodu č. 12 – Vybudovanie chodníka od zastávky pri RO ku Komunitnému centru 

(navrhol poslanec Lukáš Holub) 

Starosta vyzval poslanca Lukáša Holuba, aby sa vyjadril k tomuto bodu. Poslanec Lukáš 

Holub spomenul, že chodníky končia na začiatku rómskej osady, pričom deti musia od toho 

úseku chodiť po hlavnej ceste. Odporúča zistiť, ako by sa dal chodník vyriešiť, preveriť 

vlastníctvo k pozemku. Lukáš holub navrhuje chodník vybudovať svojpomocne, ako terén za 

obecným úradom. Starosta informoval, že na chodník je nutné pripraviť projektovú 

dokumentáciu a potom sa zapojiť do výzvy, keď vyjde. Poslanec Martin Dužda navrhol 

chodník vybudovať po strane od zastávky, aby sa nezasahovalo do súkromných pozemkov. 

Občania namietali, že radšej chcú pozemky na výstavbu namiesto chodníkov.  

Následne starosta ukončil diskusiu. 

 

Poslanec Sendža navrhol, aby sa najprv zistili vlastníci a podľa toho by sa rozhodlo, po ktorej 

strane by sa chodník realizoval. Poslanec Lukáš Holub zistí vlastnícke práva a potom by sa 

zvolalo stretnutie s majiteľmi a dohodol by sa ďalší postup. 

 

K bodu č. 13 – Ďalšia etapa chodníka na Dúbrave ku cintorínu (navrhol poslanec 

Jaroslav Sendža) 

Starosta vyzval poslanca Jaroslava Sendžu, aby sa vyjadril k tomuto návrhu. 

Poslanec Sendža spomenul, že v rozpočte obce sú vyčlenené peniaze na chodník na dúbrave 

vo výške 40.000 Eur, práce by sa mohli urobiť svojpomocne, len je potrebné dať vypracovať 

projekt. Slovo dostal aj p. Anguš z Dúbravy,  ktorý navrhol urobiť prechod pre chodcov.  

Poslanec Jaroslav Sendža poprosil starostu, aby vytlačil z katastra zoznam vlastníkov na 

Dúbrave a dohodol potom s nimi stretnutie. 

 

K bodu č. 14 – Vybavenie kuchyne MŠ Žehňa (navrhol poslanec Bc. Erik Engeľ) 

Starosta vyzval poslanca Bc. Erika Engeľa, aby sa vyjadril k tomuto návrhu. 

Poslanec Bc. Erik Engeľ navrhol zakúpiť profesionálny kuchynský robot, profesionálnu 

umývačku a konvektomat, ktoré ušetria prácu v kuchyni.  

Starosta obce požiadal kuchárku v MŠ, aby sa vyjadrila.  

Poslanec Jaroslav Sendža namietal, že obec sa zapojila do veľa projektov, ktoré sa za rok 

nedajú zvládnuť, odporúčal rozdeliť to na viac rokov. Ako prvoradé považuje ZŠ, chodníky 

a ČOV v rómskej osade.  

Starosta namietal, že teraz vychádza veľa výziev, potom už nemusia byť.  

 

Po tomto bode bola vyhlásená 10 minútová prestávka. Po prestávke pristúpili k ďalším bodom 

programu. 

 

K bodu č. 15 – Odvodnenie asfaltovej cesty Rómska osada (navrhli poslanci Marek 

Mačo a Lukáš Holub) 

 

Starosta vyzval poslancov Mareka Mača a Lukáša Holuba, aby sa vyjadrili k tomuto návrhu. 

Aby navrhli, akým spôsobom a koľko cca finančne by to obec vyšlo. Poslanci žiadajú, aby sa 

to urobilo, nakoľko tam tečie voda z vozovky. Starosta obce poveril poslancov Mareka Mača 

a Lukáša Holuba, aby zorganizovali stretnutie poslancov na mieste, aby sa tam dohodlo 

riešenie. 

 

K bodu č. 16 – Deň obce 

Starosta informoval prítomných, že v pláne kultúrnych a spoločenských akcií v obci Žehňa na 

rok 2023 bola schválená aj oslava Dňa našej obce. Starosta požiadal poslancov, aby tohto 



roku zorganizovali túto akciu oni a tak sa aktívne zapojili do diania v obci. Požiadal ich, aby 

sa dohodli do akej finančnej výšky by sa išlo, na programe akcie. Poslanec Lukáš Holub 

spomenul, že má kontakt na hudobnú skupinu, zároveň sa vyjadril, že sa mu nepáči, že 

doteraz starosta nežiadal poslancov o pomoc.  

Poslanci vzali na vedomie, že akciu Deň obce majú na starosti oni, starosta im bude 

nápomocný. Starosta pozrie na rozpočet a na faktúry za akciu z minulého roka a podľa toho sa 

stanoví suma. Potom sa na stretnutí poslancov dohodnú na programe a ostatnom. 

 

K bodu č. 17 – Zmluva o zriadení vecného bremena – právo prechodu a prejazdu po 

obecnej parcele pre Ing. Juraj Čonka, Dúbrava 

Starosta informoval prítomných o doručení žiadosti o zriadenie vecného bremena v prospech 

manželov Čonkových z Dúbravy. Právny zástupca vysvetlil prítomným o aké bremeno sa 

jedná.  

Poslanec Jaroslav Sendža spomenul, že je to časť chodníka. 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 40/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje zriadenie vecného bremena spočívajúceho 

v práve prechodu peši a prejazdu motorovým vozidlom cez pozemky – parcela CKN č. 

283/2 a parcela CKN č. 283/6 vo vyznačenom rozsahu podľa geometrického plánu č. 

34/2023, v prospech každého vlastníka oprávneného pozemku parcela CKN č. 236/2, a to 

za odplatu 40,00 Eur podľa Zmluvy o zriadení vecného bremena, uzatvorenej medzi 

Obcou Žehňa a Ing. Jurajom Čonkom a Bc. Simonou Čonkovou, pričom správny 

poplatok spojený s katastrálnym konaním znášajú oprávnení z vecného bremena.  

Hlasovanie :    za  .... 7  

            proti  ... 0 

            zdržal sa  ... 0  

 

 

K bodu č. 18 – Rezervný fond – projekty  
Starosta informoval prítomných, že v nasledujúcom období vyjde veľmi veľa výziev na 

poskytovanie nenávratých finančných príspevkov pre obce. Súčasťou každej výzvy musí byť 

projektová dokumentácia, v opačnom prípade nebude možné sa do výziev zapojiť. Je to 

zdĺhavejší proces, preto navrhol, aby sa projektové dokumentácie pripravovali priebežne. 

K tomu je potrebné schváliť určitý obnos finančných prostriedkov čerpaním z rezervného 

fondu. Momentálne sa obec zapája do projektov pre ZŠ a MŠ, pripravuje sa cesta nad 

kostolom, cesta dúbrava, pozemky pri rómskej osade a rekonštrukcia administratívnej budovy 

(bývalej lekárne). Na tieto projekty je potrebné vynaložiť 50.000,- eur, pričom ich obec musí 

čerpať z rezervného fondu. Starosta upozornil prítomných, že jednotlivé sumy za projektové 

dokumentácie budú po schválení žiadosti o NFP preplatené a obratom prevedené späť na účet 

rezervného fondu. 

Starosta obce informoval, že pri niektorých výzvach sa platí 30% vopred a po schválení 

žiadosti nám to bude refundované. Približné odhadované ceny za vypracovanie projektovej 

dokumentácie: ZŠ a MŠ každá po 6.500 eur, budova (bývalá lekáreň) 15.000 eur, pozemky 

RO 8.000-9.000 eur, cesta nad kostolom 7.900 eur, cesta dúbrava 4.500 eur. 



 

Poslanec Jaroslav Sendža namietal, že doteraz nebolo ani raz schvaľované rozpočtové 

opatrenie.  

 

Poslanec Jaroslav Sendža spomenul, že v rozpočte sú vyčlenené prostriedky - Cesta Žehňa, 

Dúbrava vo výške 10.000 eur, dostavba čističky v RO 118.000 eur, projekt škola 80.000 Eur. 

Navrhol presunúť rozpočtovým opatrením jednotlivé položky v rozpočte. Namietal, že 

faktúry sa zverejňujú neskoro, všetko sa nakupuje cez bločky. Starosta vysvetlil, že 

účtovníctvo nám vedie externá firma, ktorá nám podklady na zverejnenie posiela neskoro. 

Poslanec Jaroslav Sendža znova spomenul, že je potrebné urobiť rozpočtové opatrenie, nie je 

nutné vyberať z rezervného fondu, keďže v rozpočte sú vyčlenené peniaze na rôzne projekty, 

ktoré sa pravdepodobne toho roku nebudú realizovať.  

Poslanec Jaroslav Sendža sa informoval u kontrolóra, či kúpa obecného auta bola v súlade so 

zákonom. Bolo mu vysvetlené, že kúpa obecného auta prebehla v rámci zákona, keďže jeho 

kúpna cena neprevýšila sumu 5.000,- Eur. Zmluva je zverejnená na stránke obce. Poslanci 

vzali túto skutočnosť na vedomie. Prebehla prudká výmena názorov medzi starostom obce, 

poslancami a občanmi.  

O slovo sa prihlásil občan z Dúbravy p. Dancák, ktorý sa snažil vysvetliť poslancom obce, že 

investícia do projektov je dobrá voľba a čerpanie z rezervného fondu nastupuje vtedy, keď 

obec nemá vlastné prostriedky.  

Poslanec Jaroslav Sendža namietal, že vybudovanie škôlky momentálne nie je potrebné.  

Starosta vysvetlil, že projekty ZŠ a MŠ sa nedajú spojiť, preto sa obec zapojila do týchto 

projektov samostatne. 

Starosta ukončil diskusiu. 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 41/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni schvaľuje čerpanie sumy z rezervného fondu obce na 

projektové dokumentácie. 

Hlasovanie :    za  .... 5 (Marek Mačo, Eduard Mačo, Lukáš Holub, Igor Gabčo, Martin   

                                      Dužda) 

            proti  ... 1 (Jaroslav Sendža) 

            zdržal sa  ... 1 (Bc. Erik Engeľ)  

 

K bodu č. 19 – Rôzne  
Starosta informoval prítomných, že sa obec zapojila do výzvy Športová infraštruktúra v obci 

Žehňa, pričom Žiadosť je nutné podať do 30.06.2023. Ide o vybudovanie altánku, preliezok, 

a posilovacích strojov pri Komunitnom centre a preliezok a posilovacích strojov na námestí 

obce. Súčasťou budú aj defibrilátory, 1ks v budove KC a 1ks v hornej budove ZŠ.  

Zároveň informoval, že v súvislosti s týmto projektom, ako aj s ďalšími do budúcna, je pri 

žiadaní o nenávratný finančný príspevok povinnou prílohou aj plán hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja obce. Naša obec mala schválený PHSR na roky 2015-2022. Keďže sa 

obec momentálne zapojila do výzvy o vybudovanie športovej infraštruktúry v obci, je nutné 

schváliť predĺženie tohto PHSR do 31.12.2023 a následne schváliť vypracovanie nového 



PHSR na roky 2023-2030. Starosta vysvetlil prítomným, že táto výzva je zverejnená len teraz, 

preto je potrebné schváliť toto predĺženie PHSR.  

 

Na to bolo prijaté toto: 

Uznesenie č. 42/2023 – 

Obecné zastupiteľstvo v Žehni: 

A) prerokovalo: 

 a) predĺženie platnosti „Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Žehňa (2015-

2022)“ do 31.12.2023, t.j. do vypracovania nového Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja obce Žehňa na roky 2023-2030 

 b) podmienky vypracovania nového Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Žehňa na roky 2023-2030. 

B) schvaľuje: 

a) predĺženie platnosti „Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Žehňa     

    (2015-2022)“ do 31.12.2023, t.j. do vypracovania nového Programu hospodárskeho  

    a sociálneho rozvoja obce Žehňa na roky 2023-2030 

 b)žiada starostu o zabezpečenie vypracovania nového Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja obce Žehňa na roky 2023-2030. 

Hlasovanie :    za  .... 7  

            proti  ... 0 

            zdržal sa  ... 0  

 

Starosta informoval o žiadosti o odvodňovací kanál na Dúbrave, ktorú prítomným prečítal. 

Následne poprosil žiadateľku p. Ondíkovú, aby situáciu osobne vysvetlila. Žiadala 

o umiestnenie rigola, aby voda z polí netiekla do ich pozemkov. Predložila starostovi žiadosť 

aj od ostatných susedných majiteľov. P. Dancák spomenul, že táto situácia mala byť vyriešená 

už za bývalých starostov, avšak doteraz sa to nepodarilo. Starosta navrhol osobné stretnutie na 

mieste s poslancami a majiteľmi poškodených pozemkov. P. Dancák zároveň spomenul, že 

súčasne je treba urobiť aj odvodnenie od kostola. Poslanec Jaroslav Sendža spomenul, že v tej 

časti nie je pozemok vysporiadaný. 

Ďalej starosta informoval prítomných o dvoch sťažnostiach ohľadom susedských vzťahov, 

ktoré prečítal. Starosta obce a poslanci sa dohodli na zvolaní komisie pre verejný poriadok, na 

ktorom sa tieto sťažnosti budú preberať. Účastníci sťažností budú na stretnutie pozvaní 

písomne.  

 

Ďalšou sťažnosťou bola sťažnosť p. Petrovej na rušenie nočného kľudu z dôvodu častých 

osláv v sále obecného domu. Starosta túto sťažnosť prečítal. Starosta navrhol, aby v prípade 

osláv táto oslava prebiehala vnútri a nerobil sa hluk vonku po 22.00 hodine. Organizátor je 

povinný zabezpečiť nerušenie nočného kľudu.  

Prebehla ostrá diskusia.  

Starosta následne poďakoval za účasť na zasadnutí OZ a z dôvodu vyčerpania programu 

zasadnutie ukončil. 

 



Zapísala :  Mgr. Júlia Ferková 

 

Overovatelia :  Bc. Erik Engeľ 

                         Martin Dužda                                

                                

                                                                                                    

                                                                                                   Atila Géňa 

                                                                                                     starosta                                                                                                    
 


